
AL·LEGACIONS DAVANT LA PUJADA DE LA TAXA DE
RECOLLIDA I TRACTAMENT DE RESIDUS
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DNI
Adreça:
CP Població
Correu electrònic (opcional)
Telèfon

Exposo:

Disconformitat a través d’aquesta al·legació dirigida a l’Ajuntament de Sant Cebrià de Vallalta 
en relació a la pujada a la taxa de recollida i tractament de residus.

No són moments d'apujar aquesta taxa, ja que prou esforç ha fet el poble i que moltes famílies
els costa arribar a finals de mes.

Que a més a més l’argument que dona el govern municipal que “amb les mesures preses es
reduirà el dèficit del servei” no és admissible. Estem parlant d’un servei externalitzat des de
2017 a una empresa controlada en un 51% per Ferrovial.  Empresa que, com a  tal, el seu
primer objectiu és obtenir els màxims beneficis possibles, reduir costos i millorar el seu compte
de resultats.

Que abans de plantejar-se cap pujada de la taxa és essencial una fiscalització del servei que
ens està donant aquesta empresa.

Que el mateix regidor de l’àrea va manifestar en un ple que  no hi han actes de la comissió de
seguiment del conveni, com tampoc s’ha fet cap auditoria independent per corroborar l’estricte
compliment del conveni. 

Si no tenim constància fefaent del compliment del conveni a través de les actes de la comissió
de seguiment ni cap auditoria, com podem tenir garanties que s’hagi complert escrupolosament
tots els punts del conveni?  O dit d’una altra manera, l’empresa ha pogut reduir costos a través
de l’incompliment del conveni però que hem acabat pagant igualment en la seva integritat.

Que som el municipi número 8 amb un percentatge millor de reciclatge. Que aquest esforç no
repercuteix ni individualment ni col·lectivament, sinó tot el contrari.
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